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Toelichting 

agendapunt 

10 

Mededelingen 

 

SCHRIFTELIJKE MEDEDELINGEN 

10.1 Achteraf raadplegen webinar Regionale Energie Strategie 3 september 2020  

In de agenda van de op 15sep20 gehouden vergadering van de commissie fysiek zat bij het 

agendapunt 12 ‘Mededelingen’, sub 5, informatie over een op 3sep20, voor raadsleden, 

gehouden digitale regionale informatiebijeenkomst over de Regionale Energie Strategie Noord- 

en Midden-Limburg. 

 

Op 18sep20 heeft de Venlose regionale projectondersteuner een e-mail gestuurd met een 

hyperlink door middel waarvan het webinar achteraf kan worden geraadpleegd. 

Klik hierop voor dat 1 uur en 50 minuten durend webinar. 

 

Mocht iemand nog vragen of opmerkingen hebben over de regionale voorbereidingen inzake de 

Regionale Energie Strategie dan kunnen die worden ge-e-maild naarresnml@venlo.nl . 

 

 

10.2 Ontwikkelingsmaatschappij Midden-Limburg BV koopt Attero-terrein op 

         bedrijventerrein Zevenellen in Haelen 

 

Op 22sep20 heeft de Ontwikkelingsmaatschappij Midden-Limburg BV te Roermond een 

nieuwsbrief annex persbericht uitgegeven met als titel ‘OML koopt Attero-terrein op 

Zevenellen’. 

 

Zie de bijlage. 

 

Ter kennisname. 

 

10.3 Uitnodiging van portefeuillehouder burgemeester D. Schmalschläger tot 

      (hernieuwde) deelname aan raadswerkgroep woonwagenzaken 

 

In de vergadering van de commissie fysiek van 16jun20 heeft commissielid/raadslid mevrouw 

E. van Tilburg de volgende rondvraag (agendapunt 11.3) gesteld: 

 

Mevrouw E. van Tilburg zegt dat de raadswerkgroep woonwagenbeleid (bestaande uit de 

raadsleden E. van Tilburg, M. Wagemans, M. Schreurs en destijds ex-raadslid K. Beurskens) tot 

ergens in 2019 een heel eind was gekomen met de bespreking van enkele onderwerpen, zoals 

de overdracht van woonwagens aan woningcorporaties, maar ineens is de werkgroep inactief 

geworden. Wat is daarvoor de reden, wat is de stand van zaken, welke voornemens heeft de 

portefeuillehouder met deze werkgroep? 

 

https://www.youtube.com/watch?v=eVXStYtRZls
mailto:resnml@venlo.nl


 

 

Agenda openbare, maar niet helemaal 
openbaar toegankelijke vergadering                       

Commissie fysiek 

27 oktober 2020   

21 

De commissievoorzitter zegde toen toe dat die rondvraag voor een reactie zou worden 

doorgeleid naar burgemeester D. Schmalschläger. 

 

Bij e-mail van de griffiesecretaresse van 6aug20 hebben de commissieleden fysiek het 

volgende bericht van de burgemeester ontvangen: 

 

De reden waarom destijds gestopt is met de raadswerkgroep woonwagenbeleid is niet meer te 

achterhalen. 

Feit is wel dat de burgemeester, als portefeuillehouder, het idee van een raadswerkgroep 

omarmt en om die reden in september, na het raadsreces, het initiatief zal nemen om een 

dergelijke raadswerkgroep weer in het leven te roepen. 

 

OP 15okt20 heeft griffie, als uitvoering van die toezegging van de burgemeester, een - aan de 

gemeenteraad gerichte - uitnodiging ontvangen d.d. 13okt20 tot (hernieuwde) deelname aan 

raadswerkgroep woonwagenzaken. Mogelijke gespreksonderwerpen kunnen (voorlopig) zijn: 

 Voorbereiding integraal woonwagenbeleid; 

 Onderzoek mogelijkheid overdracht woonwagens aan woningbouwverenigingen. 

 

Zie de bijlage voor die uitnodiging. 

 

Ter kennisname. 

 

10.4 Zevental rapportages met verkeerszaken bij 2e raadsrapportage 2020 

In de vergadering van de commissie bestuur en middelen van 28okt20 wordt het raadsvoorstel 

voor besproken inzake de 2e raadsrapportage 2020. Op 16okt20 heeft de raadsgriffie een 

zevental korte rapportages na geleverd gekregen met voortgang/toelichting als bijlage bij dat 

raadsvoorstel. 

Aangezien die rapportages alle ook verkeersaspecten bevatten heb ik die voor de commissie 

fysiek, ter kennisname, bij dit agendapunt ‘Mededelingen’ gevoegd. 

 

10.5 Presentatie getoond op 7 oktober 2020 tijdens informatiebijeenkomst van 

        Reinigingsdienst Maasland over scenario’s toekomstige afvalinzameling 

 

In de vorige commissievergadering fysiek van 15sep20 stond bij de schriftelijke mededeling 

nummer 12.4 een uitnodiging van Reinigingsdienst Maasland aan de raadsleden van 3 van de 4 

deelnemende gemeenten (niet: Echt-Susteren) voor een op 7okt20, in cultureel centrum Don 

Bosco in Heel te houden informatiebijeenkomst over een mogelijke wijziging van de 

afvalinzameling. 

 

Op 20okt20 ontving de raadsgriffie de in die bijeenkomst getoonde presentatie.  

Zie de bijlage. 

 

Ter kennisname. 
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10.6 Digitale regionale informatiebijeenkomst 5 november 2020 voortgang 

        werkgroepen Regionale Energie Strategie Noord- en Midden-Limburg 

 

Bij e-mail van 19okt20 stuurde de projectgroep ‘Regionale Energie Strategie Noord- en Midden-

Limburg’ naar de raadsleden van Leudal (maar ook: naar de raadsleden van de overige 14 

gemeenteraden van Noord- en Midden-Limburg) + aan provinciale staten van Limburg + aan 

het Waterschap Limburg een uitnodiging om op 5nov20, van 15.30 tot 17.00 uur, een digitale 

regionale informatiebijeenkomst (‘webinar’) bij te wonen waarin zij worden geïnformeerd over 

de stand van zaken van de werkgroepen: 

- duurzaam opwekken; 

- energie besparen; 

- regionale structuur warmte; 

- samenwerken. 

 

Zie de bijlage voor de uitnodiging (daarin kan op een hyperlink worden geklikt voor 

aanmelding). 

 

Ter kennisname. 

 

10.7 Digitale regionale informatiebijeenkomst 29 oktober + 19 november 2020 

         besparing + plan-MER + notitie reikwijdte en detail Regionale Energie Strategie  

         Noord- en Midden-Limburg 

 

Bij e-mail van 21okt20 stuurde de projectgroep ‘Regionale Energie Strategie Noord- en Midden-

Limburg’ naar de raadsleden van Leudal (maar ook: naar de raadsleden van de overige 14 

gemeenteraden van Noord- en Midden-Limburg) + aan provinciale staten van Limburg + aan 

het Waterschap Limburg een uitnodiging om op donderdag: 

a. 29okt20: de voorgestelde aanpak besparing van de RES te bespreken; 

b. 19nov20: de plan-MER procedure + de notitie reikwijdte en detail te bespreken. 

 

Zie de bijlage voor de uitnodiging (daarin kan op een hyperlink worden geklikt voor 

aanmelding). 

 

Ter kennisname. 

 

10.8 E-mail Ontwikkelingsmaatschappij Midden-Limburg BV te Roermond 22 oktober 

        2020 met informatie voor omwonende burgers en ondernemers over 

        ontwikkelingen op ‘Duurzaam Multifunctioneel Bedrijvenpark Zevenellen’ + 

        oproep deelname klankbordgroep 

 

Bij e-mail van de Ontwikkelingsmaatschappij Midden-Limburg BV te Roermond d.d. 22okt20 

biedt zij aan de gemeenteraad een nieuwsbrief aan over het feit dat zij die dag 

informatiebrieven heeft verspreid onder ‘de omwonenden (burgers én ondernemers) van het 

toekomstige bedrijvenpark Zevenellen’ in Buggenum/Haelen, om hen op hoofdlijnen te 

informeren over de ontwikkelingen op het ‘Duurzaam Multifunctioneel Bedrijvenpark 

Zevenellen’ + waarin wordt opgeroepen om deel te nemen aan een klankbordgroep. 
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Zie de bijlage voor die e-mail. 

 

Ter kennisname. 

 

 

MONDELINGE MEDEDELINGEN 

 

 

Hebt u mondelinge mededelingen? 

 

 

 

Bijlagen: ja 


